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     PROTOKÓŁ  Nr X/15 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 25 września 2015 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych (nieobecny radny Michał Andrzejak).  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1145  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla” 

• Pani Beata Pupin – starszy specjalista pracy socjalnej MGOPS w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Zawodnicy UKS Olimpia wraz z trenerem i prezesem klubu oraz rodzicami;  

• Rolnicy Gminy Bobolice odznaczeni medalami „Zasłużony dla rolnictwa”,  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27.08.2015r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
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4.Wręczenie nagród za osiągnięcia sportowe dla zawodników UKS „Olimpia” Bobolice za 

zajęcie I miejsca w Mistrzostwach Województwa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2015 rok; 

2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2030; 

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10.Zakończenie obrad. 

  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Bobolice a Gminą Grzmiąca w zakresie 

powierzenia Gminie Bobolice realizacji zadania publicznego Gminy Grzmiąca w zakresie 

pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Grzmiąca do 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach jako 3 projekt uchwały. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad.   

 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 27 sierpnia 2015 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół              

z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 27 sierpnia 2015 roku był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym 

na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował 

przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z IX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyj ęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  
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Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza:  

Ostatnia sesja była 27 sierpnia 2015 roku.  

 

* Rozbudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody wraz z budową linii kablowej zalicznikowej 

oraz instalacji elektrycznej w m. Drzewiany" 

Wartość inwestycji 888.768,50 brutto. Wykonawca: ROSMOSIS Wawrzyniak sp. z o.o. 

Perzyce 46, 63 - 760 Zduny. Przedmiotem inwestycji jest rozbudowa SUW polegająca na 

wymianie, uzupełnieniu i budowie urządzeń technologicznych, instalacji wodociągowych, 

kanalizacyjnych i elektrycznych, rozbiórce części budynku SUW i remoncie pozostałej 

części, wymianie ogrodzenia, rekultywacji zieleni, budowie drogi dojazdowej. Termin 

zakończenia inwestycji: 29 kwiecień 2016 r. (Spółka RWiK finansuje w całości) 

 
*  Budowa wiaty w m. Dobrociechy. 

Trwają prace przy budowie wiaty w Dobrociechach. Wiata wykonana będzie w konstrukcji 

drewnianej o bryle regularnego ośmioboku o powierzchni 80 m2.  Lokalizacja wiaty - przy 

boisku sportowym. Planowany termin zakończenia realizacji - 28 luty 2016 r. Łączny koszt 

projektu, budowy i wszelkich uzgodnień, w tym wykonania dokumentacji projektowej to ok. 

120 tys. zł.  

 

* Strefa ekonomiczna oraz działania promujące tereny inwestycyjne gminy. 

Ponieważ zadanie dotyczące uzbrojenia działek inwestycyjnych objętych patronatem SSSE 

zostało wpisane do "pewnych" zadań w ramach realizacji inwestycji ze środków ZIT 

przystąpiliśmy do działań zmierzających do przygotowania tego zadania do realizacji. W 

szerokiej grupie pracowników urzędu zleciłam zadania z zakresu m.in. opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego, zmian umów na dzierżawy nieruchomości, projektu 

budowlanego oraz przede wszystkim działań w zakresie poszukiwania inwestorów. 

Planowany termin uzbrojenia terenu inwestycyjnego przy ul. Kolejowej/ul. Brzozowej                  

w Bobolicach: 2016/2017 rok. 

W ramach poszukiwania potencjalnych inwestorów Gmina Bobolice zadeklarowała swój 

udział w Polskim Kongresie Przedsiębiorczości w Łodzi w dniach 5-6.11.2015 r. Na kongres 

zaprosiłam również wybranych przedsiębiorców lokalnych i ogólnopolskich, którzy mogliby 

potencjalnie skorzystać z zaproszenia gminy do współpracy i inwestowania na terenach 

inwestycyjnych gminy. Trwają prace przygotowawcze do kongresu, na którym zaprezentuję 

gminę.  
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*Budowa miejsc parkingowych przy ul. Matejki w Bobolicach.  

W ramach I etapu robót wykonany został parking z 9 miejscami postojowymi w tym jedno 

dla niepełnosprawnych oraz miejsce do zawracania pojazdów. 

Koszty materiałów budowlanych (poniesione przez Spółdzielnię Mieszkaniową „Jutrzenka” – 

16.154,51 zł).  

Koszty rzeczywiste: 

- sprzęt 6 tys. zł 

- robocizna 4 tys. zł 

  
* Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Bobolice. 

Nasza gmina przystąpiła do wspólnego projektu realizowanego przez Związek Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty, którego celem jest opracowanie dokumentu pn. "Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej na terenie gmin zrzeszonych w ZMiGDP". W ramach realizacji tego projektu 

opracowane zostaną dla poszczególnych gmin Plany Gospodarki Niskoemisyjnej, utworzona 

zostanie baza startowa (baza danych) oraz przeprowadzone zostaną szkolenia dla wskazanych 

pracowników gmin. Zadanie jest finansowane w 85% z Funduszu Spójności działanie 9.3 

Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej priorytet 9. Infrastruktura 

energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna programu operacyjnego 

"Infrastruktura i Środowisko 2007 - 2013". Wartość całego projektu: 284.000,00 zł, 

wykonawca: konsorcjum firm - "Case - Doradcy" Sp. z o. o. z Warszawy oraz firma 

"Energorozwój" S.A. z Warszawy; 

Gmina Bobolice: koszt całkowity projektu - 32.895,75 zł, dofinansowanie (85%) - 

27.961,30 zł, wkład własny (15%) - 4.934,36 zł. 

W dniu 21 września 2015 r. na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Bobolicach wykonawca 

planu zaprezentował zapisy Projektu Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Bobolice. 

Projekt Planu jest na ukończeniu, obecnie przechodzi procedurę uzgodnień i opinii 

(ewentualnie konsultacji). Plan Gospodarki Niskoemisyjnej pozwoli Gminie na łatwiejsze 

(wyższa ocena wniosków) sięganie po środki unijne z zakresu ochrony środowiska; 

 
*Drogi. 
a. We wrześniu br. został wykonany remont odcinka drogi gminnej Bobolice - Chociwle 

(kolonia). Zakres robót obejmował wykonanie nawierzchni z frezu bitumicznego o gr. 9 cm 

wraz z profilowaniem i wałowaniem no odcinku ponad 2,2 km.  Wartość remontu brutto to 

79.950,00 zł. Wykonawcą była firma DROGOTEX; 
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b. W zakresie remontów przepustów pod drogami gminnymi we wrześniu wykonany został 

kompleksowy remont przepustu w  m. Nowe Łozice pod drogą gminną o nawierzchni 

brukowej. Roboty zrealizowało ZUKiO; 

 
*Akcja "Sprz ątanie świata". 

W dniu 18 –21 września 2015 r. przeprowadzona została na terenie miasta i gminy Bobolice 

akcja Sprzątanie Świata. W akcji udział wzięli uczniowie ze szkół z terenu miasta i gminy 

Bobolice, Nadleśnictwo Bobolice, ZUKiO Bobolice, OSP Bobolice i Kłanino, Polski Związek 

Wędkarski Bobolice, Zakład Karny Stare Borne i Opatówek, Rady Sołeckie Gozd, Głodowa 

oraz mieszkańcy miasta i gminy Bobolice. Ogółem ok. 400 osób. Akcja dofinansowana 

została z budżetu Gminy (2.379,24 zł na zakup art. przemysłowych, nagród w konkursach itp. 

związanych z akcją sprzątania świata) i Budżetu Starostwa Powiatowego w Koszalinie 

(2.900,00 zł na zakup art. spożywczych dla uczestników sprzątania wokół jezior, transport 

uczestników i transport odpadów); 

 

*Azbest - etap VI. 

Zakończono prace przy demontażu i transportu azbestu w ramach  realizacji kolejnego etapu 

usuwania azbestu z terenu Gminy Bobolice. Zebrano 69,65 ton azbestu (2 611,00 m2) o 

wartości łącznej 34.376 zł brutto z 21 gospodarstw domowych. Zadanie realizowała firma 

”EKO-MIX” Konstanty Spurek  z Wrocławia; 

 
*II Mi ędzynarodowe Forum Ekologiczne w Kołobrzegu w dniach 16-18.09.2015 r.  

W dniach 16-18.09.2015 r. uczestniczyłam ze swoim zastępcą Panią Grażyną Wiater                   

w międzynarodowym forum ekologicznym w Kołobrzegu. Wśród wielu bloków 

tematycznych z zakresu szeroko pojętej ochrony środowiska brałyśmy udział w dwóch dla 

gminy kluczowych, tj. OZE i Energetyka oraz Gospodarka Odpadami. Forum było dobrą 

okazją do pozyskania wielu informacji, w tym możliwości finansowania inwestycji gminnych 

oraz płaszczyzną do wymiany doświadczeń, innowacyjnych pomysłów i cennych inicjatyw; 

 
*Dożynki gminne i powiatowe 2015. 
 
Dożynki Gminne 

5 września br. odbyły się Dożynki Gminne 2015. Mszę Świętą dożynkową dziękczynną                

w intencji rolników odprawił Ksiądz Tomasz Staszkiewicz. Po Mszy Świętej sołectwa 

zaprezentowały swoje wieńce (których w tym roku było aż 12). Bobolickimi Łanami zostali 

uhonorowani rolnicy prowadzący działalność rolnicza powyżej 25 lat. Pan Anatol Szybisty, 

członek zespołu "Ziemia Bobolicka" został odznaczony Srebrnym Krzyżem Zasługi. 
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Odznaczenie wręczył mu wicewojewoda zachodniopomorski Ryszard Mićko. Tytuł 

"Aktywnej Kobiety Wiejskiej Gminy Bobolice" odebrała Pani Aleksandra Liszewska. 

Następnie zostały wręczone puchary w Zawodach w Lotach Gołębi Pocztowych o Puchar 

Burmistrza: I miejsce zajął pan Eugeniusz Brzoza; II miejsce - pan Mariusz Zelent; III 

miejsce - panowie Fabian i Robert Winkowscy. Nie mogło zabraknąć również konkursów. W 

konkursie na najpiękniejszy wieniec brało udział 11 sołectw plus Bobolice (Dargiń, Chociwle, 

Bobolice, Łozice, Krępa, Kurowo, Gozd, Kłanino, Drzewiany, Chlebowo, Chmielno, 

Świelino). I miejsce zajął wieniec sołectwa Gozd, II - sołectwa Chociwle, a III - sołectwa 

Kurowo. Konkurs na najpiękniejsze stoisko wygrało sołectw Chociwle. II miejsce zajęło 

sołectwo Krępa, a III - sołectwo Stare Borne. Gwiazdą wieczoru był zespół Basta, a po 

koncercie zabawę do "białego rana" poprowadził DJ Seba; 

 

Dożynki Powiatowe 

W sobotę, 12 września br., przy koszalińskim amfiteatrze odbyły się Dożynki Powiatowe. 

Uroczystości dożynkowe rozpoczęły się w koszalińskiej katedrze mszą św. dziękczynną, 

która celebrowana była przez ks. biskupa Edwarda Dajczaka. Następnie delegacje 

poszczególnych gmin powiatu koszalińskiego i miasta Koszalina przeszły w barwnym 

korowodzie ulicą Zwycięstwa i Piastowską. Na placu dożynkowych odbył się tradycyjny 

ceremoniał dożynkowy, wzbogacony o spektakl słowno-muzyczny w wykonaniu zespołów 

"Chocielanie" i "Pełniki" z Bobolic. Po oficjalnej części dożynkowej rozpoczęły się 

prezentacje artystyczne gmin. W tym roku na Dożynkach triumfowało sołectwo Krępa z 

naszej gminy, które zdobyło I miejsce w konkursie na najładniejsze stoisko, natomiast 

sołectwo Gozd reprezentujące naszą gminę w konkursie na najpiękniejszy wieniec zdobyło 

wyróżnienie. Na zakończenie uroczystości odbyły się koncerty Dona Vasyla Juniora i zespołu 

IVONA;  

 

* Monitoring suszy.  

Zgodnie z zarządzeniem Wojewody powołany został zespół ds. szacowania suszy. Z terenu 

całej gminy wpłynęły 22 wnioski o oszacowanie szkód, z czego 5 nie przeszło do dalszego 

etapu ze względu na zaoranie lub brak uprawy, są to dane na dzień 18.09.br.; 

 

*Publiczny transport zbiorowy - dowóz dzieci do szkół. 

Ze względu na wejście w życie zapisów ustawy o publicznym transporcie zbiorowym 

przystąpiliśmy do wprowadzenia w gminie regulacji w tym zakresie. Istotne zmiany w 

publicznym transporcie zbiorowym zostaną wprowadzone od 1 stycznia 2017 roku, ale już 
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teraz ustawa nakłada pewne obowiązki, i tak w dniu 10.09.2015 r. zostało przekazane 

Urzędowej Publikacji Unii Europejskiej ogłoszenie Burmistrza celem jego publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej o zamiarze przeprowadzenia postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Dotyczy 

to ogłoszenia na zamówienie publiczne pn. „ Świadczenie usługi w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Bobolice”. Zamówienie realizowane będzie z podziałem na zadania (części), tj.: 

Zadanie 1 (Część 1) – Świadczenie usługi przewozu osób na liniach komunikacyjnych 

organizowanych w ramach dowozu i odwozu uczniów do szkół podstawowych, gimnazjów 

i przedszkola na terenie gminy Bobolice. 

Zadanie 2 (Część 2) – Świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu uczniów 

niepełnosprawnych z terenu Gminy Bobolice do placówek oświatowych. 

Przewidywana data rozpoczęcia postępowania to 16.09.2016 r.; 

 

*Bobolicka Karta Du żej Rodziny.  

Na dzień dzisiejszych wpłynęło 61 wniosków, wydano 330 kart; 

  

*Forum sołtysów. 

W dniu 9 października br. Stowarzyszenie Powiatowe Forum Sołtysów przy współpracy 

Starostwa Powiatowego w Koszalinie organizuje XV Forum Sołtysów Powiatu 

Koszalińskiego. W ramach tego forum z okazji 15-letniej działalności Stowarzyszenia oprócz 

wielu waznych punktów zaplanowanych w ramach Forum nastąpi uhonorowanie pracy 

sołtysów z poszczególnych gmin. Wytypowaliśmy do wyróżnienia ośmiu sołtysów z naszej 

gminy. Podczas weryfikacji do wyróżnienia wzięto pod uwagę takie kategorie jak: 

a. pozyskiwanie środków zewnętrznych, w tym unijnych, 

b. inicjatywy obywatelskie (np. budżet obywatelski, dożynki sołeckie, uroczystości i imprezy 

sołeckie, itp.), 

c. długoletniość pełnienia funkcji sołtysa, 

d. aktywność (np. dożynki gminne/powiatowe), 

e. inwestycje, 

f. wyróżnienia i nagrody, które otrzymało sołectwo lub osoby udzielające się na rzecz 

sołectwa. 

Serdecznie zapraszam wszystkich sołtysów do udziału w Forum. 

 
*Prosument.  
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Program adresowany do osób fizycznych – instalacja fotowoltaiczna. Jest to instalacja, która 

daje ciepło na budynku i energię elektryczną. Po ogłoszeniu programu wpłynęły do Gminy 3 

wnioski, które zostały zakwalifikowane. Projekt o wartości 65.285 zł, dofinansowanie dla 

każdego mieszkańca 90%, a 10% jako środki własne.  

 

*Zaproszenia: 

a. W dniu 27 października br. gościmy w Bobolicach chór z miasta partnerskiego Demmina. 

O godz. 17.00 w hali widowiskowo – sportowej w Bobolicach przy ul. Głowackiego wystąpi 

50 - osobowy Peenechor z Demmina.  Chór ma już ponad 160 - letnią tradycję, a do Bobolic 

przyjedzie w ramach obchodów 20-lecia współpracy partnerskiej. Zapraszam, wstęp wolny. 

 

b. W dniu 11 listopada br. z okazji Święta Niepodległości zapraszam Państwa na obchody 

tego święta w naszej gminie, a mianowicie: o godz. 16.30 w auli MGOK-u odbędzie się 

koncert 9-osobowego zespołu "La donna e mobile" zatytułowany "Klejnoty muzyki polskiej" 

(wstęp wolny). W programie m.in. utwory F. Chopina, S. Moniuszki, K. Ogińskiego oraz 

muzyka z filmów polskich (Pan Tadeusz, Polskie drogi). Po koncercie, o godz. 17.30 nasi 

strażacy na Rynku zaprezentują najnowsze wyposażenie naszych jednostek OSP. O godz. 

18.00 zapraszam na mszę w intencji "za ojczyznę". 

 
W dalszej części swojego sprawozdania Pani Burmistrz wręczyła odznakę honorową 

„Zasłużony dla rolnictwa” dla Pani Wandy Gucma. Odznaki Ministra Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi były wręczane przez władze wojewódzkie na dożynkach powiatowych. Ze względu na 

nieobecność Pani Wandy na dożynkach powiatowych wręczenia odznaczenia dokonała Pani 

Burmistrz na sesji Rady Miejskiej.   

 

Ad. 4. Wręczenie nagród za osiągnięcia sportowe dla zawodników UKS 

„Olimpia” Bobolice za zajęcie I miejsca w Mistrzostwach Województwa.  

 

Głos zabrała Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

Pani Burmistrz poinformowała wszystkich zebranych, że zespół Młodzików UKS OLIMPIA 

Bobolice za zajęcie I miejsca w Mistrzostwach Województwa Zachodniopomorskiego                   

w ramach 5 Ogólnopolskiego Turnieju Mała Piłkarska Kadra Czeka LZS 2015. 

Wyróżnieni zawodnicy: Jakub Kłos, Marcel Pańczyk, Tomasz Pilipionek, Igor Fortuna, 

Marcel Wojcieszak, Damian Kęsicki, Kacper Kudłaczek, Filip Kłos. Trenerem zespołu 

Młodzików jest Pan Tomasz Piekarzewicz, Prezesem Henryk Kowalski.  
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Zawodnicy przybyli wraz ze swoimi rodzicami, opiekunami. Pani Burmistrz wręczyła 

nagrody dla zawodników w formie toreb sportowych oraz dyplomy. Wykonano pamiątkowe 

zdjęcia.  

Trener oraz Prezes otrzymali drobne upominki z rąk Pani Burmistrz.  

Pan Henryk Kowalski podziękował Pani Burmistrz i wszystkim radnym za pomoc, na którą 

może liczyć Klub, za to, że gmina zawsze wspiera UKS „Olimpię”. Pan Prezes podziękował 

również radnemu powiatowemu Kamilowi Jesionowskiemu, dzięki któremu Klub mógł 

wyjeżdżać na zawody. Podziękowania skierował również do rodziców.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku.  

 

Uchwałę Nr XCI.315.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej           w 

Szczecinie z dnia 28 sierpnia 2015 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłużonej przez 

Burmistrza Gminy Bobolice informacji o przebiegu wykonania budżetu oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za pierwsze półrocze 2015 roku przedstawił Pan Przewodniczący Rady 

Miejskiej Marek Golas – opinia pozytywna – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów             

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,  

 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-

2030.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   
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Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,  

 

3) w sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Bobolice a gminą Grzmiąca w zakresie 

powierzenia Gminie Bobolice realizacji zadania publicznego Gminy Grzmiąca                      

w zakresie pomocy społecznej, polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy 

Grzmiąca do Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Inga Lewicka Kierownik ŚDS „Odnowa”.              

1 września br., do Burmistrza Bobolic wpłynęło pismo mieszkanki Gminy Grzmiąca z prośbą 

o możliwość uczęszczania jej dorosłej córki do ośrodka wsparcia dziennego – 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach. Po spełnieniu warunków 

określonych w Rozporządzeniu Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2010 r. 

w sprawie środowiskowych domów samopomocy (Dz. U. z 2010 Nr 238, poz.1586) istnieje 

taka możliwość. Zgodnie z Rozporządzeniem: §7, ust. 4: „4. Osoba może być skierowana do 

domu prowadzonego przez inną gminę lub inny powiat niż gmina lub powiat właściwe ze 

względu na jej miejsce zamieszkania, pod warunkiem zawarcia porozumienia pomiędzy 

właściwymi jednostkami samorządu terytorialnego.  

Zawarcie porozumienia nastąpić może na podstawie Uchwały Rady Miejskiej.  

§7, ust. 5: 

„5. Skierowanie do domu następuje w drodze decyzji administracyjnej.”  

Decyzję kierującą do Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” oraz ustalającą 

wysokość odpłatności wydaje Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Bobolicach.  

Dojazd uczestników z terenu Gminy Grzmiąca do Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Odnowa” w Bobolicach realizowany jest we własnym zakresie, na koszt 

uczestnika/mieszkańca Gminy Grzmiąca.  

Gmina Grzmiąca nie ponosi kosztów za świadczenie usług przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach na rzecz osób z terenu Gminy Grzmiąca.  
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Porozumienie może być realizowane pod warunkiem posiadania miejsc wolnych lub miejsc w 

zamian, w przypadku częstych nieobecności uczestników (zgodnie z §7, ust. 9 

Rozporządzenia).  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie głos zabrali: 

1. Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – poinformowała i zaprosiła na dożynki 

sołeckie w swoim sołectwie Chociwle, które odbędą się 26.09.2015r. Dożynki 

rozpoczną się mszą świętą polową o godz. 15.00. 

 

2. Hanna Obławka sołtys sołectwa Drzewiany – podziękowała wsparcie ponieważ                      

w Drzewianach powstała wiata.  

 

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Bożena Aksiutin – podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców ulic 

Matejki i Placu Zwycięstwa za zainteresowanie i zrozumienie potrzeby budowy 

parkingu. Pani Radna podziękowała Pani Burmistrz za szczególne osobiste 

zainteresowanie tym przedsięwzięciem oraz Panu Dyrektorowi ZUKiO za dobrze 

zorganizowaną pracę, było to naprawdę potrzebna inwestycja.  

 

2. Radna Zofia Kęcel – powiedziała, że przy bloku na ul. Łazienkowej, przy placu 

zabaw stoi szopa, która psuje wizerunek ronda oraz ulicy, wygląda to bardzo źle. Szopa 

jest prywatna – Pani radna zapytała czy w jakiś sposób możemy spróbować znaleźć 

środki na otynkowanie tej ściany np. reklama ? 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że na chwilę obecną to jest brak 

pomysłu na realizację. Środki publiczne nie mogą iść na ten cel, może dobrym 
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rozwiązaniem byłoby postawienie ścianki, drabinki drewnianej i posadzić pnącza. Jeśli 

chodzi o reklamę to jest to trudny temat do zrealizowania. Pani radna Bożena Aksiutin 

dodała, że może zaplanować środki lub znaleźć grupę na wykonanie muran, mamy 

przecież plastyków w naszej gminie.  

3. Radna Bożena Aksiutin – powiedziała, że sprawa dotyczy śmietnika w głębi przy ul. 

Reymonta – była sytuacja już opanowana, ponieważ ZUKiO zgodziło się wywieźć 

śmieci wielkogabarytowe, była również przeprowadzona rozmowa z zarządcami 

nieruchomości, żeby mieszkańcy zwracali uwagę na podrzucanie tych śmieci. Mimo 

informacji o zakazie wyrzucania śmieci oraz informacji o terminach przyjmowania 

śmieci przez PSZOK nagromadziło się dużo nowych śmieci – co z tym robić ponieważ 

problem pojawia się ? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że należy wprowadzić monitoring, na 

chwile obecna monitorowany jest PSZOK ponieważ tam ciągle były podrzucane śmieci 

poza godzinami pracy. Gmina posiada kamerę, która jest w stanie monitorować takie 

miejsce jak te, o którym mówi Pani radna – kamera zostanie zamontowana.   

4. Radny Zdzisław Strzelczak – powiedział, że na stadionie miejskim należałoby 

zamontować 2 lampy oświetleniowe. Jesienią szybko zapada zmrok, a zawodnicy 

chcieliby trenować. Zasilanie oświetlenia byłoby z szatni. Kolejna sprawa to ścieżka 

łącząca ulicę Sawicką z Jedności Narodowej – po tylu prośbach nadal nic nie dzieje się 

w tej sprawie.  

Dyrektor ZUKiO odpowiedział, że w tym roku nie ma możliwości wykonania tego 

odcinka.  

5. Radny Zbigniew Oleksiak – podziękował za załatwienie interwencji dot. zjazdu do 

Opatówka od strony Porostu, jest idealnie są spowalniacze i jest bezpiecznie.  

6. Radna Małgorzata Sikora – podziękowała Dyrektorowi ZUKiO za poprawę chodnika 

wzdłuż ulicy Wojska Polskiego.  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


